
Lelystad, 9 juli 2022

Schriftelijke vragen artikel 23, lid 1 & 2, RvO Provinciale Staten Fle-
voland

Geacht college van Gedeputeerde Staten,
 
Overeenkomstig artikel 23, lid 1 en 2 van het Reglement van orde stelt de 
fractie van GroenRood de volgende schriftelijke vragen aan het College 
van Gedeputeerde Staten. 

Inleiding 
Vrijdag 8 juli jl. verscheen het persbericht ‘Verwijten lokale politiek en 
dorpsvoorzitter richting provincie om aanmeldcentrum’ en ‘Dorpen trek-
ken samen op tegenkomst aanmeldcentrum’ op de website van Omroep 
Flevoland. 

Uit de berichtgeving valt op te maken dat meerdere fractievoorzitters in 
de gemeenteraad van de Noordoostpolder, dorpsvoorzitter en verschil-
lende dorpen uit de Noordoostpolder de gang van zaken rondom de 
komst van een eventueel nieuw aanmeldcentrum betreuren. Men voelt 
zich overvallen niet serieus genomen door de Provincie Flevoland en het 
COA.

Het is van cruciaal belang dat bij het realiseren van een nieuw aanmeld-
centrum dorpen, maatschappelijke organisaties en inwoners actief en 
tijdig worden geïnformeerd, betrokken en de ruimte krijgen om hun ge-
dachte- en gevoelens te uitten. Het verleden heeft uitgewezen dat bij 
goede afspraken en randvoorwaarden er de meeste kans van slagen is.

Deze recente ontwikkelingen zijn van invloed op de sociale stabiliteit, 
leefbaarheid en sociale veiligheid van de inwoners van de dorpen Bant, 
Kuinre en Luttelgeest. 

In de berichtgeving geven de bewoners aan in het verleden actief betrok-
ken te zijn bij andere vraagstukken, maar in dit geval daar geen sprake 
van is. Er is volgens hen niet zorgvuldig en transparant gehandeld door 
de Provincie en COA. En dit is niet ten goede van het onderlinge ver-
trouwen dat er altijd is geweest. Dit staat haaks op wat we als Provincie 
Flevoland trachtte te bereiken, samen maken we Flevoland i.p.v. lijnrecht 
tegen over elkaar te komen staan. Dit is in niemands belang!

Daarom stellen wij de volgende schriftelijke vragen:



Vraag 1
Wanneer is het college van Gedeputeerde Staten benaderd door het Rijk 
en/of COA met het plan om een nieuw aanmeldcentrum voor asielzoekers 
in Bant te gaan bouwen?

Vraag 2
Waarom heeft het college van Gedeputeerde Staten niet gelijktijdig de 
Provinciale Staten geïnformeerd over het plan van het COA en Rijk om een 
nieuw aanmeldcentrum voor asielzoekers in Bant te gaan bouwen?

Vraag 3
Hoe kijkt het college van Gedeputeerde Staten aan tegen de berichtgeving 
‘Verwijten lokale politiek en dorpsvoorzitter richting provincie om aanmeld-
centrum’ en ‘Dorpen trekken samen op tegen komst aanmeldcentrum’?

Vraag 4
Zijn er in de besprekkingen die hebben plaatsgevonden met het Rijk en 
COA ook andere locaties in Flevoland besproken waar een nieuw aan-
meldcentrum voor asielzoekers gevestigd zou kunnen worden? Zo’ja, wel-
ke locaties waren dat?

Vraag 5
Is het college van Gedeputeerde Staten ertoe bereid om i.s.m. het Rijk 
en COA een informatiebijeenkomst te organiseren na het zomerreces 
voor de gemeenteraad Noordoostpolder, Provinciale Staten en burgers 
in het Provinciehuis, voordat er een definitief besluit wordt genomen over 
komst van het nieuwe aanmeldcentrum? 
 
Vraag 6
Is het college van Gedeputeerde Staten ertoe bereid om na het zomerreces 
een werbezoek te organiseren voor de gemeenteraad Noordoostpolder en 
Provinciale Staten aan het aanmeldcentrum dat in Ter Apel gevestigd is?


